

《单词百科:roundness是什么意思?roundness怎么发音?roundness的解释和用法》

英语单词roundness是什么意思?roundness怎么读?roundness怎么发音?简答网为您整理了roundness的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



roundness怎么读

roundness的读音:[raʊndnəs]

roundness的意思

1、n.圆;圆满;完整;率直;

roundness的近义词

1、chubbiness n.圆胖,丰满;

2、embonpoint n.丰满,肥胖,壮硕;

3、plumpness 饱满度;

4、rotundity n.球状, 圆形;

roundness的反义词

1、angularity n.有角, 生硬成, 角状;

roundness的双语例句

1、Aim To improve the accuracy of measuring roundness and spindle motion error with three point method.

目的研究进一步提高三点法测量圆度及轴系运动误差精度的方法.

2、Non-rotating stem has close roundness and straightness tolerances and is burnished for a superior surface finish.

不旋转阀杆避免了圆度和直度偏差,并且具有相当好的表面光洁度.

3、Whiteness, roundness, and bravery are abstractions.

"白"、"圆"和"勇敢"都是抽象概念.

4、Smooth and finish the crankpin to roundness.

把曲柄销磨光并精加工到正圆.

5、Her hairstyle exaggerates the roundness of her face.

她的发式使她的脸形显得更圆.

6、This paper makes use permutation method in the calculation of roundness error fitting the minimum conditions.

提出一种圆度误差评定的实用算法,利用线性规划单纯形法,按最小条件求得圆度误差.

7、Palatal sensations of fullness and roundness, with a pleasant taste of chocolate.

整个上腭有种丝滑的巧克力的味道.

8、Determine out-of-roundness by comparing the difference between each measurement.

比较每个测量的不同,决定失圆.

9、Straightness, roundness and finish of stem and packing wall are essential.

阀杆和填料腔的平直度、圆度和高光洁度是最基本的特征.

10、The low notes have a rich roundness that make your ankles wobble.

低音的浓重能震动你的脚踝.

11、A generalized method for roundness error separation under noise environment was presented.

提出了一种噪声环境下圆度误差分离的统一方法.

12、Roundness depends on the sharpness or radius of curvature of the edges.

浑圆度取决于边角的锐度或曲率半径.

13、True Position cannot be changed at grinding only size, roundness and microfinish.

打磨时除尺寸,圆度和微观表面发生变化外,基准位置不变.

14、Drops of water affect roundness.

滴水成珠.

15、Summarize : This equipment has the shape squareness and roundness.

本设备有方形和圆形两种形式.

以上是简答网为您整理的roundness怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更

多关于rou

ndness的用法、roun

dness的释义、roundness的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/roundness>